

TABLE OF CONTENTS

目 录

Effect of Tunnel Plasma Environment on Wall Erosion of Stationary Plasma Thruster

(通道等离子体环境对稳态等离子体推进器壁面腐蚀的影响)

H. J. CAO, Z. H. ZHANG.....337

Random Vibration Fatigue Analysis of a Spaceborne Phased Array Antenna Based on NX Nastran

(基于 NX Nastran 的某星载相控阵天线随机振动疲劳分析)

Q. J. ZHU, X. M. CAO, W. B. XU, M. ZHANG, Y. HUANG.....348

Application Study of 3D Reverse Engineer Technology for Train Wheel Wear

(三维逆向工程技术对列车车轮磨耗的应用研究)

W. WU, Z. Z. YU, S. Y. XI.....355

The Application and Confidence Level Test of Automotive Aerodynamics Based on LBM on PC

(PC 上基于 LBM 的汽车空气动力学应用和置信度检验)

Y. LI, Y. M. PENG.....361

A Method in Rotor Fault Diagnosis Based on Improved Hu Invariant Moments and SVM

(基于改进 Hu 不变矩和 SVM 的转子故障诊断方法)

B. X. ZHONG.....369

Research on Vibration Signal Separation and Fault Diagnosis of Centrifugal Pump in Oil Depot

(油库离心泵振动信号分离与故障识别研究)

M. R. LV, Y. ZHANG, Q. W. XU.....376